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     P R O T O K Ó Ł  Nr  4/2007 

 

Posiedzenia  Komisji Bud Ŝetowo – Rolnej , Rozwoju 
Gospodarczego, Mienia Komunalnego, Planowania i Och rony                

Środowiska 
 
 

         odbytego w dniu  21 sierpnia 2007 
 
 

Obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący Komisji 

 
1. BOGDAN śABIŃSKI    - ................................ 
 
 Zastępca Przewodniczącego Zastępca Przewodniczącego Zastępca Przewodniczącego Zastępca Przewodniczącego    

    

2.  CZESŁAW GRZYBOWSKI     - ………………………  
    

Członkowie: 

 
3. PIOTR  CZERWONKA   - ........................... ..... 

 
4. HALINA  LEMPEK    - ............................ .... 

 
5. EDWARD  SASKO    - ………………………  
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Porządek posiedzenia Komisji BudŜetowo - Rolnej … Nr 4/07 z dnia             
21 sierpnia 2007  – godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu                      

24 sierpnia 2007. 
3. Ustalenie zadań do realizacji w wieloletnim planie inwestycyjnym. 
4. Ocena realizacji zadań inwestycyjnych. 
5. Aktualna sytuacja w rolnictwie – Ŝniwa. 
6. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Bogdan śabiński  – 

Przewodnicz ący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocno ść obrad , o świadczaj ąc , iŜ zgodnie z list ą obecno ści 
w posiedzeniu uczestniczy cały skład Komisji.  

 
List ę obecno ści stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 
 

Przewodnicz ący Komisji Bogdan śabiński przedstawił porz ądek 
obrad i poddał pod głosowanie: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie przyj ęła                          
w/w porz ądek obrad. 

 
 
 
Ad. 1.       Przyj ęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.   
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie : 
 
 

Protokół Nr 3/2007 z dnia 12 czerwca 2007 
 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie p rzyj ęła Protokół           
Nr 3/2007 bez uwag. 

 
 
 
Ad.2. Komisja zaopiniowała nast ępuj ące  proj. uchwał pod 

obrady Rady: 
 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- omówiła niŜej wymienione projekty uchwał. 

 
 

- projekt uchwały  w sprawie uchwalenia miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki Nr 103             
w obr ębie geodezyjnym D ębina w gminie Ustka. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
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- projekt uchwały w  sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                    
dla cz ęści obszaru poło Ŝonego w obr ębie geodezyjnym 
Przewłoka w gminie Ustka. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 
 

- projekt uchwały  zmieniaj ący Uchwał ę Nr I/6/2002 Rady Gminy 
Ustka z dnia 27 lutego 2002 roku w sprawie przyst ąpienia                
do zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego cz ęści wsi Przewłoka w gminie Ustka. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
- projekt uchwały w sprawie udzielenia przez Gmin ę Ustka 
Powiatowi Słupskiemu pomocy w przebudowie drogi pow iatowej 
Nr 1103G Lędowo – Modła. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
Głosowało  -  5 

 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie regulaminu udzielania p omocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zam ieszkałych  
na terenie Gminy Ustka. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 

Głosowało  -  5 
 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie przeznaczenia środków finansowych 
na pomoc zdrowotn ą  dla nauczycieli szkół prowadzonych przez 
Gminę Ustka oraz przyj ęcia regulaminu gospodarowania tymi 
środkami. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
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Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie Gminy Ustka          
na 2007 rok.  
 
 
Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto 
poinformowała , iŜ po przedłoŜeniu radnym projektu uchwały Zarządzeniem 
Pani Wójt zostało dokonane zwiększenie budŜetu  o kwotę 2.694 zł – dotacja 
na dofinansowanie wypłat dla przedsiębiorców kształcących uczniów.               
Po dokonanych zmianach dochody wynoszą 29.627.756 zł.,  a wydatki 
29.932.008 zł.  
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- poinformowała, iŜ nie zostanie zrealizowane zadanie -  „ul. Sezamkowa”            
w Wodnicy  systemem betonowym  z uwagi na to, Ŝe w  drodze przechodzi 
sieć telekomunikacyjna i energetyczna. Jest juŜ gotowy projekt techniczny  
na wykonanie docelowe tej ulicy wraz  z odwodnieniem. Z uwagi na to,               
iŜ zadanie to nie moŜe być realizowane systemem betonowym  będzie 
realizowane zgodnie   z opracowanym  projektem technicznym  i zakończone 
w roku 2008.  Proponuję ,  by systemem betonowym wykonać odcinek drogi 
dojazdowej w miejscowości Duninowo  tj. od boiska sportowego                         
do połączenia  z drogą powiatową w kierunku Pęplina celem sprawdzenia 
tego systemu w naszych warunkach atmosferycznych i moŜliwością 
wykorzystania  w innych miejscowościach. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
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Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- omówiła niŜej wymienione projekty uchwał. 

 
 

- projekt uchwały w sprawie   okre ślenia niektórych składników 
wynagradzania pracowników zatrudnionych w Publiczny m 
Gimnazjum w Obje ździe, 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych składników 
wynagradzania pracowników zatrudnionych w Szkole 
Podstawowej w Charnowie, 
  
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
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Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
 
 
- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych składników 
wynagradzania pracowników zatrudnionych w Szkole 
Podstawowej w G ąbinie.  
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych składników 
wynagradzania pracowników zatrudnionych w Szkole 
Podstawowej w Obje ździe. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 



 9 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
 
 
- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych składników 
wynagradzania pracowników zatrudnionych w Szkole 
Podstawowej w Wytownie. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 
- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych składników 
wynagradzania pracowników zatrudnionych w Szkole 
Podstawowej w Zaleskich.  

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
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- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych składników 
wynagradzania pracowników zatrudnionych Zespole Obs ługi 
Ekonomiczno – Administracyjnej Szkół w Ustce.  

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic w mie jscowo ści 
Rowy. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy                    
w miejscowo ści Lędowo. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
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Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie  powołania Komisji Statutowej              
do opracowania statutów sołectw i Statutu Gminy Ust ka. 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji  
- do składu Komisji proponuję radną Halinę Lempek. 
 
Radna Halina Lempek  wyraziła zgodę na pracę w komisji Statutowej. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
 
 
- projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej k woty 
poŜyczek udzielanych przez Wójta Gminy Ustka w roku 
bud Ŝetowym 2007 dla Wspólnot Mieszkaniowych                            
na termomodernizacj ę budynków, 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- omówiła w/w projekt uchwały. 
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Bogdan śabiński  Przewodniczący Komisji  
- proponuję niniejszy projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Rady 
rozpatrzyć w terminie późniejszym tj. w miesiącu październiku. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek o treści: 
 
� Komisja wnioskuje o przełoŜenie projektu uchwały wraz                          
ze stanowiskiem Rady Gminy na miesiąc październik .  
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko: 
 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaj ęła stanowisko 
jak wy Ŝej. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- poinformowała, iŜ na Sesję moŜe być przedłoŜony projekt uchwały                  
w sprawie wyraŜenia przez Radę zgody na wycinkę zabytkowego drzewa             
w miejscowości Duninowo. Projekt uchwały uzaleŜniony jest od oceny 
specjalistów i dlatego nie mógł być wcześniej przedłoŜony radnym                
na Komisje. 
 
 
Komisja przyj ęła powy Ŝsze do wiadomo ści. 
 
 
- Stanowisko Rady Gminy Ustka w sprawie zasad budow y sieci 
kanalizacyjnych i wodoci ągowych przez inwestorów innych              
niŜ Gmina Ustka i nieodpłatne przekazanie  ich  na wła sność 
Gminy Ustka. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- szczegółowo omówiła przedmiotowy temat. 
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Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji  
- proponuję zaopiniować pozytywnie przedstawione stanowisko                       
i uzupełnić je  o opinię Radcy Prawnego. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko: 
 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w stanowisko.  
 

 
Przewodniczący Komisji ogłosił 15 min przerwę w obradach Komisji                      
tj. od godz. 11 30 do godz. 11 45. 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad. 

 
 

Ad. 3. Ustalenie zada ń do realizacji w wieloletnim planie 
inwestycyjnym. 

 
 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- przedstawiła projekt wieloletniego planu inwestycyjnego na lata 2007 – 
2013 . Zwróciła uwagę, iŜ plan ten oparty jest o nasze środki budŜetowe.            
Po zliczeniu inwestycji koszt realizacji zadań w 2008 r. wyniósłby              
ok. 15 mln zł. Do tej pory na inwestycje z budŜetu gminy były wydawane 
kwoty ca 5 – 6 mln zł. Tak duŜa kwota jest niemoŜliwa do zrealizowania.             
Zajdzie konieczność dokonania cięć i przeniesienia realizacji na lata 
następne. Zakładam, Ŝe dla kaŜdej miejscowości moŜe być realizowane tylko 
jedno duŜe zadanie inwestycyjne. JeŜeli będzie realizowana kanalizacja               
to nie będzie modernizowane boisko. NaleŜy zdać sobie sprawę, Ŝe niektóre 
miejscowości wymagają większych nakładów. Priorytetowymi 
miejscowościami zawsze będą : Rowy, Poddąbie, Dębina, Zimowisko , 
Grabno itd. Nie chcę mówić, Ŝe takie miejscowości jak Starkowo                      
czy MoŜdŜanowo mają mniejsze potrzeby. Potrzeby te są lecz nie jesteśmy  
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w stanie   ich zrealizować. Musimy dokonać wyborów. JeŜeli uda nam               
się pozyskać jak najwięcej środków zewnętrznych to będzie większa 
realizacja inwestycji. Nie jesteśmy w stanie zrealizować wszystkich potrzeb 
na terenie gminy w ciągu jednego roku. 
Część mieszkańców  MoŜdŜanowa  twierdzi,  Ŝe im nie jest potrzebna 
kanalizacja, a potrzebne są drogi.  Nie dopuszczę do tego by wykonywać 
drogi , a później je niszczyć. W tej kadencji   przynajmniej projektowo 
zadanie kanalizacji  w MoŜdŜanowie zostanie rozpoczęte.  
 
 
Bogdan śabiński  Przewodniczący Komisji  
- projekt wieloletniego planu inwestycyjnego traktujmy jako punkt 
wyjściowy. Proponuję, by radni zaproponowali  zadania, które nie zostały 
ujęte w tym planie.  
 
 
Radny Piotr Czerwonka 
- proponuję ująć w wieloletnim planie inwestycyjnym następujące zadania: 
1. Chodnik w Machowinku i Wytownie, 
2. Oświetlenie (4 lampy) przy wjeździe do Wytowna, 
3. Budowa Świetlicy w Machowinku, 
5. Oświetlenie ścieŜki do morza  w Poddąbiu. 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- proszę zwrócić uwagę, Ŝe budŜet gminy jest obciąŜony wieloma 
zaszłościami i nie jesteśmy w stanie rozpocząć budowy Świetlicy                         
w Machowinku, a wykonanie projektu dla  samego projektu, gdzie z roku            
na rok wchodzą inne wymagania budowlane  mija się z celem.                           
W Machowinku jest moŜliwość skorzystania z pomieszczeń  PDPS celem 
zorganizowania zebrań. Wiem, Ŝe kaŜda miejscowość chciałaby mieć 
świetlicę. Zawsze będę przeciwnikiem budowy świetlic w  miejscowości 
Przewłoka,  Grabno - Zimowiska . Są to miejscowości, które mentalnie                
są związane z Ustką. W tych miejscowościach budowa  świetlic nie ma sensu  
poniewaŜ koszty utrzymania są to bardzo duŜe. Przypuszczam, Ŝe  świetlice 
świeciłyby pustkami. Mamy wybór – albo  iść w kierunku inwestycji 
doprowadzając nasze miejscowości infrastrukturalnie, albo przekazać 
większe dotacje dla Gminnego Ośrodka Kultury, który będzie organizował 
tam zajęcia.  Na dzień dzisiejszy przy trzynastu istniejących świetlicach jest 
bardzo duŜy problem z instruktorami. Nie ma wystarczającej ilości 
zatrudnienia instruktorów, aby kaŜda świetlica mogła „Ŝyć” przynajmniej 
cztery godziny po południu. 
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Proszę pamiętać, Ŝe wszystkie zadania inwestycyjne planowane na lata 
2008/2009 – będą wykonane projektowo w roku 2008. Zadania                              
te nie są w 100 % tylko zadaniami  gminy,  lecz wspólnymi zadaniami                     
z powiatem lub województwem i ich realizacja zaleŜy od wspólnych decyzji . 
Proszę nie przywiązywać duŜej  uwagi do podanych kwot, poniewaŜ będą 
rzeczywiste dopiero po wykonaniu kosztorysów i po przeprowadzeniu 
przetargów. 
Przyjęłam zasadę, Ŝe jeŜeli wykonany będzie projekt inwestycji,                          
to przy udziale i konsultacji sołtysa i radnego z danego terenu. Na etapie 
konsultacji będą zapraszani wszyscy zainteresowani właściciele                        
i uŜytkownicy. 
 
 
Radny Czesław Grzybowski 
- oświetlenie drogowe Zimowiska naleŜy połączyć z realizacją  przebudowa 
dróg  w tych samych latach. 
 
 
Radny Edward Sasko 
- dlaczego przełoŜono budowę świetlicy wraz z remizą w  Starkowie                 
na  dalsze lata, a wcześniej weszło nowe zadanie , o którym                                 
nic się nie mówiło budowa remizy straŜackiej w Pęplinie. 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- na dzień dzisiejszy poza krajowymi jednostkami, Pęplino jest najlepiej 
działającą jednostką OSP w Gminie.  Starkowo chyli się ku upadkowi.               
Jak się jednostka ta nie weźmie „ w garść”,  to nie wiem czy w latach 
2010/2011 powstanie świetlica wraz z remizą.  
  

 
Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji  
- przedstawił wniosek Sołtysa wsi MoŜdŜanowo w sprawie ujęcia                     
w wieloletnim planie inwestycyjnym zadania polegającego                             
na przebudowie nawierzchni drogi na działce Nr 255 oraz wykonania drogi 
umoŜliwiającej dojazd do wsi mieszkańcom – droga na działce  Nr 289. 
 
 
Radna Halina Lempek 
- przebudowę chodników w Objeździe przełoŜyć na lata 2008 /2009,                
a budowę boisk ogólnodostępnych – realizacja na lata 2010/2011. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- informuję , Ŝe jeŜeli otrzymamy dofinansowanie  na realizację zadań -  
boisk ogólnodostępnych ,  to pomimo wniosku mieszkańców o wykonanie 
zadania - przebudowa chodników w Objeździe na lata 2008/2009, zadanie – 
„boiska ogólnodostępnego w Objeździe”  będziemy  realizować  w pierwszej 
kolejności. 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji  
- proponuję przyjąć projekt wieloletniego planu inwestycyjnego                        
z uwzględnieniem propozycji radnych. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt wieloletniego 
planu inwestycyjnego z uwzględnieniem propozycji radnych. 
 
 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaopiniowała 
pozytywnie projekt wieloletniego planu inwestycyjne go.                
 
 
 
 

Ad. 4.  Ocena realizacji zada ń inwestycyjnych. 
 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- przedstawiła informację z realizacji zadań inwestycyjnych na 2007 rok 
zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści informacj ę przedstawion ą przez 
Panią Wójt. 
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Ad. 5.  Aktualna sytuacja w rolnictwie – Ŝniwa. 

 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- przedstawiła informację z zakresu aktualnej sytuacji w rolnictwie – Ŝniwa 
zgodnie z zał. Nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści informacj ę przedstawion ą przez 
Panią Wójt. 
 
 
Obrady Komisji opuścił radny Czesław Grzybowski. 
 
 
 

Ad. 6.  Sprawy bie Ŝące i wolne wnioski.  
 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści tre ść następuj ących pism: 
 
 
1. Skarga Państwa /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 

informacji publicznej ze względu na prywatność osób /  do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego za pośrednictwem Rady Gminy  na Uchwałę Rady 
Gminy Ustka Nr XXXVIII/384/2006 z dnia  29 września 2006  w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                
dla części terenów połoŜonych w okolicy miejscowości Duninowo, 
Pęplino  w Gminie Ustka. 

 
2. Kancelaria Radcy Prawnego /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o 

dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby /  reprezentowana              
w imieniu skarŜących /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 
informacji publicznej ze względu na prywatność osób /  wniosła skargę do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  za pośrednictwem Rady 
Gminy  na Uchwałę Rady Gminy Ustka   Nr XXXVIII/384/2006 z dnia  
29 września 2006  w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części terenów połoŜonych                   
w okolicy miejscowości Duninowo, Pęplino  w Gminie Ustka. 

 
 



 18 

 
3. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gdańsku  przekazuje odpis 

Postanowienia wraz z uzasadnieniem o odrzuceniu skargi /* wyłączenie jawności 
na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osób /  
na Uchwałę Rady Gminy Ustka Nr XXXVIII/385/2006 z dnia                     
29 września 2006 w przedmiocie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego . 

 
4. Pismo dotyczące zaproszenia na Ogólnopolską Pielgrzymkę 

Samorządowców , która odbędzie się dnia 26 sierpnia 2007 roku                
w Święto Matki BoŜej Częstochowskiej na Jasnej Górze. 

 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- zasygnalizowała  problem oświaty w zakresie funkcjonowania szkół 
gminnych i dopłat do dzieci z terenu gminy uczęszczających  do szkół 
miejskich w Ustce.  
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści powy Ŝsze. Istnieje potrzeba 
dokonania analizy opłat do uczniów ucz ęszczaj ących do szkół 
miejskich, przedszkoli i Ŝłobka wnoszonych przez Gmin ę                   
na rzecz miasta Ustki  . 
 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji  o godz. 
1320   zamknął  obrady Komisji. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
   
 
 
Protokołowała                                                Przewodniczący Komisji 
 
GraŜyna Frankiewicz                              BOGDAN śABIŃSKI 
 
 
 
 

 


